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1. Welkom en vaststellen agenda.
- Toevoegen aan agenda: studiedagen 2024/2025

2. Goedkeuren notulen van 08-04-2024
Notulen zijn goedgekeurd.

3. Te bespreken:
- update Schoolplan
Het schoolplan is zo goed als af. Er moet nog een kleine aanpassing gedaan worden wat
betreft Burgerschap. Het schoolplan is compact en leest fijn weg.
Als MR geven we een voorlopig akkoord. We willen graag ook de input en het akkoord
vanuit het team. Wanneer het team ook akkoord is komt Marieta bij Joeri voor een
handtekening.
- update leerlingaantallen en opzet van brief voor ouders
We bekijken de leerlingaantallen die we in de vorige vergadering al bekeken hebben.
Vanwege de eventuele sluiting van de Wiekslag in Rijswijk, zijn er momenteel veel
rondleidingen. Er is nu nog veel onzekerheid. De ouders en leerlingen die voor
rondleidingen komen bekijken ook andere scholen. Marieta bekijkt al meerdere opties en
voorziet geen problemen/veranderingen wanneer er extra leerlingen komen. De
ontwikkelingen worden goed in de gaten gehouden.
Donderdag gaat de brief met de formatie naar ouders.
- subsidie brugfunctionaris
We hebben de subsidie ontvangen voor 3 jaar lang €40.000 per jaar. Gemeente en het
samenwerkingsverband worden hierbij betrokken.
Een brugfunctionaris kan bepaalde zaken van een team overnemen, zoals bijvoorbeeld
het onderhouden van contacten met onze NT2 gezinnen. Een brugfunctionaris kan bij
ouders op bezoek, kan ondersteuning bieden bij samenwerking met externe partijen.
- subsidie Verbinding POVO
Momenteel wordt er al gebruik gemaakt van technieklessen bij Buitenpret, die gegeven
worden door leerkrachten van het Lingecollege. Bij deze subsidie gaan basisonderwijs
en voortgezet onderwijs samen bekijken hoe zij de verbinding kunnen leggen.
- plusklas
De plusklas stopt komend schooljaar. CPOB, waar we mee samenwerkte, heeft de
stekker eruit getrokken. Zij zullen het HB onderwijs binnen de scholen vorm gaan geven.
Voor de Boogerd zal het aanbod ook binnen de school plaats gaan vinden. Joeri biedt
aan om bij het Plusaanbod te ondersteunen op woensdag. Wanneer het rekenaanbod
binnen de klas redelijk dekkend is, kan Joeri wellicht op een ander gebied ondersteunen.
- studiedagen 2024/2025
De MR stemt in met de studiedagen voor volgend schooljaar. De studiedagen worden
donderdag gecommuniceerd met alle ouders.
- Communicatie
Voorstel vanuit Marieta;



Momenteel komen updates en nieuwsbrieven verspreid via mail en Parro. Marieta stelt
voor om vanaf komend schooljaar één lijn erin te trekken en alles via Parro te versturen.
(Dus ook nieuwsbrieven.)
- inplannen vergadering volgend schooljaar
- Reglement MR
We hebben met de geleding van de MR het reglement bekeken. Hierin wordt benoemd
dat de geleding van de MR eigenlijk uit 5 leden moet bestaan. We hebben tijdens deze
vergadering gezamenlijk besloten voor nu verder te gaan met 4 leden. Komend
schooljaar zal er een oproep geplaatst worden voor een eventueel nieuw lid.

4. Ingekomen en verzonden stukken
Er is geen post binnengekomen voor de MR.

5. Rondvraag
- Vraag van Joeri: Is er al meer bekend over de opbrengst van de sponsorloop?

Marieta vertelt dat er komende week meer over bekend wordt. De brede school gaat
samen bekijken hoe het geld ingezet kan worden om de schoolpleinen te
vergroenen. Marieta wil hier graag de leerlingenraad bij inzetten.

Ook wat betreft de sponsorloop → tip van Marco → Voeg op de sponsorkaart een
‘max. bedrag’ kolommetje toe, om te hoge bedragen te voorkomen.

6. Sluiting

Volgende vergadering is op : maandag 16 september
maandag 11 november
maandag 13 januari (korte update)
maandag 10 februari
maandag 7 april
maandag 2 juni

Actiepunten huidige of komend vergaderingen:
- vrijwillige ouderbijdrage
- cito resultaten eindmeting


